

**Mark Livingston:**

Livingston ဥပဒေရေးရာဆွေးနွေးခန်း ရုပ်သံထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ်မှ ကြိုဆိုပါတယ်။ ကျွန်တော်ကတော့ Mark Livingston ဖြစ်ပြီး Livingstons Legal ရဲ့ တည်ထောင်သူနှင့် ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူး(မန်းနေဂျင်းဒါရိုက်တာ) တစ်ဦးလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနေ့မှာတော့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အထူးအကြံပေး တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ Alexander Pulte မှ မြန်မာနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ ပုဂ္ဂလိက ပညာရေးကဏ္ဍ အကြောင်းကိုဆွေးနွေး ပြောကြားသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ Alexander ခင်ဗျား- ခင်ဗျား ဟာ အရင်က Debt and Equity Capital Markets နဲ့ New York မှာ ရှိတဲ့ ထိပ်တန်းဆိုင်ရာစီးပွားရေး လုပ်ငန်းတွေ တော်တော်များများမှာ M&A ရှေ့နေတစ်ဦး အဖြစ်လုပ်ကိုင်ခဲ့ ပြီး အခု အရှေ့တောင်အာရှမှာ ပညာသင်ကြားပေးတဲ့ကျောင်းဆရာတစ်ဦးအဖြစ် လာရောက် လုပ်ကိုင်ခဲ့တယ် လို့သိရပါတယ်။ အရှေ့တောင်အာရှကို ရောက်လာပြီးကတည်းက ပညာရေး ကဏ္ဍ မှာ ဘာတွေ ဦးဆောင်ဦးရွက်လုပ်ပြီး ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ဖူးလဲ ဆိုတာ လေး အနည်းငယ် ပြောပြပေးစေ ချင်ပါတယ်ခင်ဗျာ။

**Alexander Pulte:**

ဟုတ်ပါတယ်။ ကျွန်တော် ဒီအာရှကို မပြောင်းလာခင်ကပဲ အမေရိက မှာ တက္ကသိုလ် ဆရာ တစ်ဦးအဖြစ် လည်း လုပ်ကိုင် ခဲ့ပါတယ်။ တကယ်တမ်းတော့ ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှာ အောင်ဆန်းစုကြည် ကိုလံဘီယာ တက္ကသိုလ်ကို လာရောက် လည်ပတ် တွဲအချိန်မှာ ကျွန်တော်က အဲ့မှာ တက္ကသိုလ် ကျောင်းဆရာတစ်ဦးအဖြစ်ရှိ နေခဲ့ပါတယ်။ သူမက ဒီမိုကရေစီ လမ်းကြောင်းကိုသွားနေကြတဲ့ မြန်မာပြည်သူပြည်သားတွေရဲ့ ပညာရေးနဲ့ ပတ်သက်ပြီး အထူးအလေးပေးပြောကြားချက်က စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းပြီး ထိမိတဲ့ မိန့်ခွန်းတခု ကို အဲ့ဒီမှာ ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ မိန့်ခွန် နိဂုံးချုပ်မှာတော့ သူမရဲ့ မြန်မာနိုင်ငံ ပညာရေးကို မြှင့်တင်ရန်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် အဲ့ဒီ ဆောင်ရွက်မှု တွေ ကို ကိုလံဘီယာ တက္ကသိုလ်မှ အကူအညီပေးဖို့ တောင်းဆိုရင်း မိန့်ခွန်းကို အဆုံးသတ်ခဲ့ပါတယ်။

ဒါကြောင့် ၂၀၁၃ခုနှစ်က စပြီး မြန်မာနိုင်ငံမှာ ပညာရေးကိုမြှင့်တင်ဖို့ အတွက် အခွင်းအလမ်းတွေ စတင်ရှာဖွေခဲ့ပါတယ်။ နောက်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ်မှာ ပုဂ္ဂလိက ကောလိပ်တွေဖွင့်ဖို့ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ပီးခဲ့တဲ့ (၅)နှစ်လုံးလုံး ကျွန်တော်ဟာ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ပညာရေးကို နည်းအမျိုးမျိုးနဲ့ အကူအညီပေးဖို့ကြိုးစားခဲ့ပါတယ်။ ဘွဲ့ရပြီး ကျောင်းသားတွေ အတွက်ရော၊ ဘွဲ့မရသေးတဲ့ ကျောင်းသားတွေအတွက်ပါ ပိုမိုရွေးချယ်နိုင်မဲ့ ပညာရေးအစီအစဉ်အသစ်တစ်ခုကို ရေးဆွဲခဲ့ပါတယ်။ ပြည်တွင်းကော

လိပ် ကျောင်းများနှင့် နိုင်ငံတကာ တက္ကသိုလ်တွေအကြား အရည်အချင်းမြှင့်တင်မှု အစီအစဉ်တွေ ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့ မိတ်ဖက်များအဖွဲ့ အစည်းများ နှင့် ချိတ်ဆက် ပေးခဲ့ပါတယ်။ နောက်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံရှိ ပုဂ္ဂလိက ကျောင်းများမှာ ကျောင်းသားတွေ ပညာသင်ယူခွင့် ပိုမို ရရှိဖို့ အတွက် ပထမဆုံး ဘဏ္ဍာငွေ ထောက်ပံ့ရေးစနစ်ကို ဖန်တီးပေးခဲ့ပါတယ်။

ကျွန်တော်က NLDရဲ့ စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးဗဟိုဌာနနှင့် ပူးပေါင်းပြီး ရန်ကုန်စီးပွားရေး တက္ကသိုလ်မှ ဆရာဆရာမများကို သင်တန်းများလည်း ပေးခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်တော့်ရဲ့ လက်ရှိ အစီအစဉ်ကတော့ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံရှိ UBIS တက္ကသိုလ်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံရှိ နိုင်ငံတကာဥပဒေနှင့် စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တို့ ပူးပေါင်းပြီး ပထမဆုံးသော နိုင်ငံတကာ မဟာဥပဒေဘွဲ့ပေးဖို့ အစီအစဉ်ကို စတင် ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။

**Mark Livingston:**

တကယ်တော့ ဒီမြန်မာနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ ဥပဒေလုပ်ငန်းတွေမှာ အရမ်းလိုအပ်နေတဲ့ အရည်အချင်းတွေကို ကျောင်းတွေမှာ ဘယ်လိုသင်ပေးရရင်ကောင်းမလဲ ဆိုတဲ့အတွေးကို ကျွန်တော် တွေးမိပါတယ်။ အခုဆိုရင် မြန်မာနိုင်ငံရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ကော်မရှင် မှ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ပုဂ္ဂလိက ပညာရေးလုပ်ငန်းတွေမှာ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကို ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ ခွင့်ပြုပေးခဲ့တဲ့ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေ ထွက်လာခဲ့တာ ၁၂လ ကြာခဲ့ပါပြီ။ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဟာ ပညာရေး ဈေးကွက်မှာ အခုချိန်ထိဆို ဘယ်လောက်တိုးတက်နေပြီ လို့မြင်ပါသလဲ။

**Alexander Pulte:**

ဟုတ်ပါတယ်။ ဒါဟာ အလွန်စိတ်ဝင်စားစရာကောင်းတဲ့ တိုးတက်မှုတစ်ခုပါပဲ။ တစ်ခုကတော့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ပုဂ္ဂလိကပညာရေးကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် မဆောင်ရွက် နိုင်သေးတာကို သတိထားမိပါတယ်။ ပုဂ္ဂလိကကောလိပ်ကျောင်း တွေ တည်ထောင်ဖို့မှာ တစ်စုံတစ်ဦးကနေ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတခုကို ထူထောင်ရမှာ ဖြစ်ပြီး သာမန် အားဖြင့် တော့ ဘွဲ့တွေပေးနိုင်ဖို့ နိုင်ငံခြား မိတ်ဖက်တစ်ဦး ရှာဖွေရမှာ ဖြစ်ပါ တယ်။ အခြေခံအားဖြင့် ပညာရေးမှာ အရည်အချင်းရှိဖို့ အာမခံချက်ဟာ ပြည်တွင်းမှာ စံနှုန်းသတ်မှတ်ချက်တွေ မရှိသေးတာကြောင့် ပြည်ပကသာ လာရောက် ဆောင်ရွက် ပေးရမှာဖြစ်ပါတယ်။

အရင်က ပြည်တွင်း ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းတွေနဲ့ နိုင်ငံတကာ မိတ်ဖက်ကျောင်းတွေ အကြား ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုတွေ အမြဲလိုအပ်နေပါတယ်။ ဒါဟာ နိုင်ငံတကာ

အရည်အချင်း ပြည့်မီဖို့ထက် ပြည်တွင်းမှာပဲ အမြတ်ပိုမိုရရှိရေးကိုသာ ဆောင်ရွက်  
ကြတာဖြစ်လို့ တင်းမာမှုတွေ မကြာခဏ ဖြစ်ခဲ့ကြပါတယ်။  
ပြဿနာတစ်ခုကတော့ မြန်မာပြည်သူပြည်သားတွေဟာ လွန်ခဲ့တဲ့  
ဆယ်စုနှစ် တွေကတည်းက ပညာရေးစနစ်  
သိပ်မကောင်းတာတွေနဲ့တွေ့ကြုံခဲ့ကြရတာပါပဲ။  
ဘာဖြစ်လို့လဲဆိုတော့ ပြည်သူ တွေဟာ ပညာရေးမှာ အရည်အချင်းရှိဖို့  
အရေးကြီးတယ်ဆိုတဲ့ အသိစိတ် သိပ်မရှိကြလို့ပါပဲ။

စိတ်ဝင်စားဖွယ်ကောင်းတဲ့ ခြားနားချက်တစ်ခုကတော့ ဘုန်းတော်ကြီးသင်  
ပညာရေး တွေမှာ ဘာသာရေးကိုပဲ အလေးထားသင်ခဲ့ကြ ပါတယ်။ ဒါပေမဲ့  
နိုင်ငံတကာ အဆင့်မီအောင် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ပညာသင်ဖို့အတွက် မတည်ရမဲ့ငွေ  
ဟာ အရမ်းများနေတယ်လို့ ထင်ကြပါတယ်။ ကျောင်းသားတွေဟာ ပိုကောင်းတဲ့  
အလုပ်ရ နိုင်မဲ့ ဘွဲ့တစ်ခုကိုသာ လိုချင်ကြပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ ဘွဲ့တစ်ခုရဖို့  
သူတို့ဘယ်လောက် တိတိကျကျ သင်ယူလေ့လာကြရမယ် ဒါမှမဟုတ် နောင်မှာအဲ့ဒီ  
သင်တန်းက သင်ခန်းစာတွေကနေ အလုပ်မှာ ဘယ်လောက် အထောက်အကူဖြစ်မယ်  
ဆိုတာ တွေကို အလေးမထားကြပါဘူး။

သေသေချာချာစဉ်းစားတွေးခေါ်ပြီး အရည်အချင်းတိုးတက်ဖို့ထက် နှုတ်တိုက်အလွတ်  
ကျက်မှတ် ဖို့ နဲ့ မှတ်ထားတာတွေကို ပြန်ချရေးတာတွေကသာ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့  
ပညာရေးလောကမှာ လုပ်ရိုးလုပ်စဉ်တစ်ခုဖြစ်နေခဲ့ပါတယ်။ ပညာရေးကို ဒီအတိုင်း  
ပဲဆက်သွား နေမယ်ဆိုရင် စစ်မှန်တဲ့ ပညာရည်မြင့်မားဖို့ ဆိုတာကို လုပ်နိုင်ဖို့ နဲ့  
ဒီပညာရေးကပဲ ကမ္ဘာ့သစ်ကိုဖွင့်လှစ်ပေးနိုင်မှာဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့ဘဝနဲ့ အလုပ်အတွက်  
တကယ်ပဲ အထောက်အကူဖြစ်မယ် ဆိုတာတွေကို နားလည်ဖို့ ခက်ခဲကြပါ လိမ့်မယ်။

**Mark Livingston:**

ဒါကြောင့် ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာ အခြေအနေတွေက အရည်အချင်းပြည့်ဝတဲ့  
ပညာရေးကို သင်ကြားပေးနိုင်တဲ့ နိုင်ငံခြားတက္ကသိုလ်တွေအတွက်  
အခွင့်အလမ်းတွေကို ကန့်သတ်နေပြီး အနောက်နိုင်ငံမှာ ရှိတဲ့ပညာရေး  
စနစ်ရဲ့လုပ်ရိုးလုပ်စဉ်တွေအပေါ်မှာလည်း အမြင်ကိုတစ်ခုရှိ နေကြပါတယ်။  
ခင်ဗျားဖော်ပြခဲ့တဲ့ ပညာရေးကိစ္စကတော့ မြန်မာနိုင်ငံ နေရာ အနှံ့အပြားမှာ  
အတော်လေး လိုအပ်နေဆဲဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် သီအိုရီအရပြောရယင်တော့  
နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုရော နိုင်ငံခြား ကိုယ်ပိုင်ပညာသင်ကျောင်းတွေအတွက်ပါ  
အခွင့်အလမ်းတွေအများကြီး ရှိနေပါတယ်။ လာမဲ့ နှစ်လယ် ကာလ ၁၂ လ မှ ၁၈ လ

ဒါမှ မဟုတ် အလယ်အလတ် ကာလ အတွင်းမှာ ပညာရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုတွေ ဘယ်လိုဆက်ဖြစ်လာမလဲဆိုတဲ့ အပေါ်မှာ ခင်ဗျားရဲ့ အမြင်လေး ပြောပြပေးပါခင်ဗျာ။

Alexander Pulte:

ကျွန်တော် ပြောခဲ့တဲ့အတိုင်းပါပဲ ပြည်သူတွေက ပညာရေးနဲ့ပတ်သက်ပြီး အရည်အသွေးကို ဂရုမစိုက်ကြပဲ ဘွဲ့တွေကို ရောင်းစားတဲ့နည်းနဲ့ ဈေးနှုန်းကို အခြေခံပြီး ယှဉ်ပြိုင်နေကြတဲ့ပွဲတွေ ရှိနေတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ပတ်ဝန်းကျင် အသိုင်းအဝန်း တစ်ခုမှာ ပညာရည်မြင့်မားဖို့ကို ဘယ်လို ထူထောင် ရမလဲဆိုတာ အကြီးမားဆုံး စိန်ခေါ်မှုတစ်ခုပါပဲ။ "အခြေခံအားဖြင့် မေးခွန်းတစ်ခု ကတော့ လူတွေက အရည်အသွေးကို ဂရုမစိုက်ကြတဲ့ဈေးကွက်တစ်ခုမှာ အရည်အသွေးကို ခင်ဗျားတို့ ဘယ်လိုယှဉ်ပြိုင်ကြမလဲ ဆိုတာပါပဲ။"

နိုင်ငံတကာကနေ ပညာရည်မြင့်မားဖို့ဟာ ဘယ်လောက် အရေးကြီးကြောင်း လာရောက် အသိပညာပေး မြှင့်တင် ဆောင်ရွက် ကြမယ်ဆိုရင်တော့ အကျိုး အမြတ်တွေ ရလာမယ်လို့တော့ မျှော်လင့်ရတာပါပဲ။ ခင်ဗျားနောက်ထပ် သိထား ရမှာက ပုဂ္ဂလိကပညာရေးနဲ့ပတ်သက်တဲ့ ဥပဒေတွေမထွက်သေး သရွှ် အနာဂတ်မှာ လိုအပ်နေတဲ့ ပုဂ္ဂလိက ကျောင်းတွေရှိလာမယ် ဆိုတာ မသေချာပါဘူး။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ နိုင်ငံတကာ အဆင့်မီဆောင်ရွက်ဖို့ တိကျရှင်းလင်းတဲ့ ပြည်တွင်း လမ်းညွှန်ချက်တွေ၊ အခုရော၊ နောင်ရော အတွက် ရေရှည်မျှော်မှန်းထားတဲ့ နိုင်ငံတကာ အလေ့အကျင့် တွေပါတဲ့ အကောင်းဆုံး မဟာဗျူဟာတွေ မပါဘဲလဲ ဆောင်ရွက်နိုင်မှာမဟုတ်ပါဘူး။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ ဒီနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ လုပ်ငန်းစဉ် တခုလုံးကို အချိန်ယူပြီး စဉ်းစားပေး ရမှာမို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာကိစ္စတွေမှာဆိုရင်အချို့နယ်ပယ်တွေမှာအတော်လေးပြည့်နက် နေ ပါတယ်။ လွန်ခဲ့တဲ့နှစ်အနည်းငယ်အတွင်းမှာပဲ MBA ဘွဲ့တွေဟာ အတော်လေးကို ခေတ်စားနေခဲ့ပါတယ်။ MBA ဘွဲ့ရတွေရဲ့ အရည်အချင်းနဲ့ ပတ်သက်လို့ ဝေဖန်မှုတွေများပြား လာခဲ့ပြန်ပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ ကျွန်တော်စဉ်းစားမိတာက MBA လို ဘွဲ့တစ်ခုရရင် ဘာလို့ထင်ပေါ်လာသလဲဆိုရင် ကျောင်းသားတွေဟာ ရလာဒ်ကိုပဲ မြင်ကြလို့ပါပဲ။ MBA ဘွဲ့ရတဲ့ ကျောင်းသားတွေဟာ လစာ ၂ဆ အထိ အလွယ်တကူ ရနိုင်ကြလို့ပါပဲ။ နောက်ပြီးတော့ အလုပ်မှာရာထူးတိုးတက်ဖို့အတွက်ပဲ ဘွဲ့ရဖို့ ကျောင်းတွေကို ဦးစားပေး တက်ကြတာပဲ။ ဒါကြောင့်လဲ ဈေးကွက်မှာ ရောင်းရလွယ်ကူ သလိုဖြစ်နေတာပေါ့။

ကျွန်တော်တို့အခုဖွင့်မဲ့နိုင်ငံတကာဥပဒေပညာမဟာဘွဲ့ဟာတခြားဈေးကွက်တွန့်  
တော့အတော်လေးကွာခြားပါတယ်။ ဒီသင်တန်းမျိုးကိုပထမဆုံးအကြိမ်သင်ကြား  
ပေးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ အကျိုးကျေးဇူး တွေသေချာပေါက်ရမှာဖြစ်သလို  
နယ်ပယ်သစ်မှာလဲ ပထမဆုံးဘွဲ့ဖြစ်မှာပါ။ ဒီဘွဲ့အတွက် ဈေးကွက်မှာတော့  
စိန်ခေါ်မှုတွေရှိမှာဖြစ်ပြီး ဘယ်လောက်အကျိုးရှိတယ်ဆိုတာကို ပြည်သူတွေကို  
အသိပညာပေးရေးလုပ်ငန်းတွေဆောင်ရွက်ပေးရဦးမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါဟာ  
ရေရှည်အကျိုး မျှော်ကိုးပြီး ဆောင်ရွက်တာလို့ ထင်ပါတယ်။ MBA လိုဈေးကွက်မှာ  
လည်ပတ်ဆောင်ရွက်နိုင်မယ်ဆိုရင် ကွဲပြားခြားနားမှု အနည်း ငယ်တော့ ရှိမှာဖြစ်ပြီး  
အချိန်မှာ လူကြိုက်များမဲ့ ရောင်းအားအချို့ကိုတော့ ရှာဖွေတာမျိုးဖြစ်ပါတယ်။

အကယ်၍ ခင်ဗျားဟာ လုပ်ငန်းသစ်တခုကိုထူထောင်မယ်၊ ယှဉ်ပြိုင်ရမယ်ဆိုရင်  
ရေရှည်အတွက် မျှော်မှန်းပြီး တစ်ဆင့်ပြီး တစ်ဆင့် အချိန်ယူ ထူထောင် သွားရမှာ  
ဖြစ်တယ်။

**Mark Livingston:**

ကောင်းပါပြီ။ အခုဆိုရင် အလားအလာကောင်းတဲ့အခွင့်အလမ်းတွေ  
ဟာဈေးကွက်ထဲ ရောက်လာပြီး ခင်ဗျားလုပ်ငန်းကိုစတင်ထူထောင်နေပါပြီ။ ဒါပေမဲ့  
ခင်ဗျားကနိုင်ငံတကာအဆင့်မီအရည်အသွေးကောင်းတဲ့ထုတ်ကုန်ကိုဖြန့်ချိ  
သွားမယ်လို့ မျှော်လင့် ထားယင် မြန်မာနိုင်ငံ မှာ လက်ရှိဈေးကွက် အခြေအနေအရ  
အချိန်တော့ ယူရဦးမယ်ထင်တယ်။

**Alexander Pulte:**

ဟုတ်ပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီလုပ်ငန်းကို ပထမဆုံး  
ကိုယ်တိုင်တည်ထောင်နိုင်မယ့် ကြီးမားတဲ့အခွင့်အလမ်းတစ်ခု လို့ထင်ပါတယ်။  
လွန်ခဲ့တဲ့ နှစ်နှစ် လောက်ကတည်းက  
အိမ်ခြံမြေ ဈေးနှုန်းတွေကျဆင်းသွားခဲ့တာ ကြောင့် အချိန်မှာ  
အချိန်အခါကောင်းလေးလဲဖြစ်ပါတယ်။ လက်ရှိအခြေအနေပတ်ဝန်းကျင်နဲ့ လုပ်ငန်း  
ထူထောင်ဖို့ ကုန်ကျစရိတ်ကလည်း အရင်ကထက်စာရင်  
နည်းလာတာ တွေ့ရပါတယ်။ အချိန်အခါကတော့သိပ်မဆိုးပေမဲ့ ရေရှည်မျှော်မှန်းချက်  
ဖြစ်လို့ အရေး ကြီး ပါတယ်။

**Mark Livingston:**

ဒီမှာရှိတဲ့ကဏ္ဍတွေအများကြီးထဲမှာမှ ဒီကဏ္ဍကိုရွေးချယ်ဆောင်ရွက်တာမှန်ကန်  
တယ်လို့ ထင်ပါတယ်။ လာရောက် ဖြေကြားပေးတဲ့အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။  
ကြည့်ရှုပေးကြတဲ့အတွက်လဲကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ နောင်လာမဲ့ Livingstons Legal

ဥပဒေရေးရာဆွေးနွေးခန်းထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ်တွေမှာ ပြန်လည်ဆုံတွေ့  
ဖို့မျှော်လင့်ပါတယ်။